



**AGHROUD**

EN The lively pastel-coloured houses are the highlight of this little village between Agadir and Imsouane.

FR Les maisons animées aux couleurs pastel sont le point fort de ce petit village situé entre Agadir et Imsouane.



**IMCHGUIGULN**

EN Visit one of the oldest store-houses in the Souss Massa region, a unique architectural construction dating back to the 17<sup>th</sup> century with 100 compartments.

FR Visitez l'un des plus anciens entrepôts de la région du Souss Massa, une construction architecturale unique datant du 17<sup>e</sup> siècle avec 100 compartiments.

[www.visitagadir.com](http://www.visitagadir.com)



**ANCHOR POINT**

EN Considered to have Morocco's most spectacular waves, this beach has been a very popular destination for surfers since the 1960s.

FR Considérée comme ayant les vagues les plus spectaculaires du Maroc, cette plage est une destination très populaire pour les surfeurs depuis les années 1960.

**TIP → 1**

EN Agadir's old fortification – kasbah – at 200 metres above sea level is a good viewpoint of the city, especially during sunset.

FR L'ancienne fortification d'Agadir – la kasbah – située à 200 mètres au-dessus du niveau de la mer est un bon point de vue sur la ville, surtout au coucher du soleil.

**TIP → 2**

EN The Museum of Amazigh Culture hosts a collection of Berber objects from the 18<sup>th</sup> and 19<sup>th</sup> centuries.

FR Le Musée de la culture amazighe abrite une collection d'objets berbères des 18<sup>e</sup> et 19<sup>e</sup> siècles.

**Open from Wednesday to Monday, 10 a.m.-6 p.m. / Ouvert du mercredi au lundi, de 10h à 18h. Passage Ait Souss**



**WHITE BEACH RESORT TAGHAZOUT AGADIR**

EN The former fishing village of Taghazout hosts an all-inclusive resort featuring pools, restaurants and an exclusive view of the bay from the rooms.

FR L'ancien village de pêcheurs de Taghazout accueille un complexe all inclusive avec piscines, restaurants et vue exclusive sur la baie depuis les chambres.

+212 5283 84949  
[www.whitebeachtaghazout.com](http://www.whitebeachtaghazout.com)



🕒 3H45 ☀️ 2 DIRECT LUXAIR FLIGHTS/WEEK\*

**Agadir**  
MOROCCO

EN Nestled between the Atlantic Ocean and the Atlas Mountains, this top beach resort destination in west Morocco welcomes visitors all year long thanks to its more than 300 sunny days.

FR Nichée entre l'océan Atlantique et les montagnes de l'Atlas, cette destination balnéaire de premier plan dans l'ouest du Maroc accueille des visiteurs tout au long de l'année avec plus de 300 jours de soleil.